
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Helse- og omsorgsutvalget 
Møtested: , Teams 
Dato: 26.05.2021 
Tid: 19:00 – 19:40 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Torkil Berg Leder IF-AP 
Jan Stølen Nestleder IF-PP 
Benjamin Schei Medlem IF-HØ 
Gunhild Johanne Røst Medlem IF-SP 
Erling Kristian Pedersen Medlem IF-SP 
Tom Andre Bredesen Medlem IF-KL 
Marthe Småvik Medlem IF-FRP 

 
 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Kjetil Mjøsund Kommunedirektør 
Nikolai Sæther Smittevernlege 
Merethe Kopreitan Dahl Avdelingsleder personal- og kommunikasjon/referent 

 
 
Merknad: 
Informasjonsmøte om koronasituasjonen i kommunen sammen med formannskapet. 
 
 
Informasjon fra smittevernlege Nikolai Sæther: 

 Forrige uke var det et arrangement i kommunen vår der det var en person fra 
Trondheim med medbrakt smitte. Ga totalt 12 nærkontakter. Dette fikk vi vite på 
søndag. 

 På tirsdag testet en av nærkontaktene positivt på hurtigtest, de andre testet negativt. 
Vedkommende ga 4 nye nærkontakter, to i vår kommune og to i Trondheim. En av 
nærkontaktene var lærer ved Johan Bojer og satte 22 elever og 11 ansatte i karantene. 

 Foreløpig har vi 1 smittet og 13 nærkontakter etter dette utbruddet.  
 Siden det er 7 dager siden eksponering har nærkontakter fra arrangementet tatt test i 

dag og er denne negativ er de ferdige med smittekarantenen. 

I forhold til nasjonale retningslinjer: 
 Har opprinnelig vært positiv til å åpne i tråd med den nasjonale gjenåpningsplanen, men 

situasjonen regionalt er av en slik art at dette må vurderes. 
 Mange andre kommuner rundt oss velger å vente med å åpne opp.  

o Vi kan gå for de nasjonale retningslinjene, men velger å anbefale sterkt å 
begrense interkommunal reise  

o Det er de smittevernreglene som gjelder i den kommunen du kommer i fra som 
gjelder 



o Smittespredningspotensialet er tilstede uansett om man åpner for nivå 2 eller ikke, 
men selvsagt vil potensialet være større.  

Vaksinering: 
- Ca 1/3 av våre innbyggere er vaksinert, ikke alle har fått to doser. 
- Det går sakte med vaksinering nå, men det vil komme flere vaksiner i juli. 

 
Mona Foss (PP): 

- Skeptisk til å gå til trinn 2 foreløpig når situasjonen er slik den er rundt oss. 

Jan Stølen (PP): 
- Indre Fosen er en pendlerkommune der mange beveger seg imellom Trondheim og 

vår kommune daglig. 
- Opplever at mange ikke følger anbefalingene 

Marte Helen Småvik (Frp): 
- Ønsker å åpne skolene 

Torkil Berg (AP): 
- Ganske trygg på håndteringen som gjøres i kommunen, kontroll på smittetilfeller og 

nærkontakter 
- Trygg på gjenåpning på trinn 2 

 
 
 


